

親愛的老師與醫師您好，

今年圖書館特別引進一套 Turnitin 論文原創性比對系統，給校內所有老師、研究生及醫師申請使用，利用本系統你可以：

1. 開設課程作業讓學生直接上傳至系統。
2. 線上瀏覽學生作業，並得到作業比對資料庫後每篇作業的原創性報告(抄襲比率)。
3. 在您投稿歐美學術期刊前，先透過系統來瀏覽您引用文獻的情形並加以改善，避免因過度引用或引用不當被退稿(歐美學術期刊已經對於所有投稿者使用此系統來做初步審查)。
4. 繳交所有現有學生作業到資料庫，當成比對資源，避免學長姊學弟妹文件濫用情形。

此 Turnitin 論文原創性比對系統包括以下比對資源

1. 所有網路資源 Google 從 1998 年到現在有效或過期網站都有備份
2. 所有西文學術出版商期刊電子書全文(ie: Nature, Springer, Elsevier, Pubmed, IEEE.....)
3. 所有交過的作業也會自動存到資料庫

至本館ERMG電子資源入口平台登入Turnitin 論文原創性比對系統
首頁選擇繁體中文並點選建立帳戶



點選指導教師身分



輸入帳戶代碼與加入密碼與個人資料 (請見彈跳視窗)



填完個人資料與設定密碼即完成

The screenshot shows the Turnitin instructor homepage in a Windows Internet Explorer browser. The address bar displays the URL: https://www.turnitin.com/t_home.asp?login=1&svr=5&lang=en_us&r=89.2806768600728. The browser's menu bar includes File, Edit, View, Favorites, Tools, and Help. The Turnitin logo is prominently displayed at the top left of the page. Below the logo, there are navigation tabs for 'all classes', 'join account', and 'join account (TA)'. The main content area is titled 'NOW VIEWING: HOME' and contains an 'About this page' section with the text: 'This is your instructor homepage. To create a class, click the add a class button. To display a class's assignments and papers, click the class's name.' A large white box contains the text 'Meiho University' and an 'add a class' button with a green plus icon. Below this box, there are three tabs: 'all classes', 'expired classes', and 'active classes'. A message states: 'No classes have been added to this account. To add your first class, click here.' The footer of the page includes the copyright notice: 'Copyright © 1998 - 2011 iParadigms, LLC. All rights reserved.' The Windows taskbar at the bottom shows the system tray with the date and time: '下午 03:16 2011/10/12'.